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MØDEEMNE: Møde nr. 6. Generalforsamling

STED OG DATO: Nørrevang, tirsdag d. 19-03-2013, kl. 19:00

DELTAGERE: Formand: Arne Boye.Møllet , ff.71 . arne@bove-moller.dk
Næstformand : Henning Jensen , nr. 20, hi7s7@hotmail.com
Kasser: Margrethe Berg , nr. 43 . marqrethebero@qmail.com
B-medlem: Ejgil Potemba , nr.117 . e.potemna@stofanet.dk
B-medlem: Finn Engelbrekt, nr.113, enq.milo@stofanet.dk

FRAVÆRENDE:

REFERENT: Henning Jensen / Arne Boye-N/løller

UDSENDTTIL: Ovenstående+grundejerforeningenvia hjemmesiden

BILAG: Bestyrelsens beretning
Arsregnskab
Bestyrelsens forslag til budget
Bilag til budget forslag

Punkt
6.1. Dagsorden 1) Valg af dirigent

2) Ew valg af stemmetællere
3) Aflæggelse af bestyrelsens beretning
4) Aflæggelse af regnskab
5) Behandling af indkomne forslag til

generalforsamlingen
6) Bestyrelsens forslag til budget samt fastsættelse

af kontingent for det kommende år
7) Valg af bestyrelse og suppleanter
8) Valg af revisor og suppleant
9) Eventuelt

6.2. Valg af dirigent Bestyrelsen foreslog Asger Thierry (nr. 51) hvilket blev
godkendt.

19. marts 2013

Aktion

Asger fastslog, at generalforsa mlingen var rettidigt og
lovligt ind kaldt.

6.2.I. Flere fra Nordstranden havde ikke fået regnskabet inden
generalforsamlingen. Der aftales at det omdeles pr post

iNordstranden.
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6.2.2. Evt valg af
stemmetællere

6.3. Aflæggelse af
bestyrelses beretning

6.3.1. Kommentarer

6.3.2. Kommentarer

6.4. Aflæggelse af
regnskab

6.5. Behandling af
indkomne forslag til
generalforsamling

6.6. Bestyrelsensforslag
til budget

6.6.1. Kommentarer nr 29/ Yedr. vejlaug. Der tales kort om dette.

nr 31/ Vil ikke spare op til vej, da de ikke bor her når ny
vej skal laves.

nr 33/ Vil gerne høre forskellen på vejlaug og vejfond.
Arne svarer, at der ivedtægterne er angivet at der kan

oprettes vejlaug men Arne mener, at det vilvære at
betragte som en juridisk selvstændig forening med egne
vedtægter, bestyrelse og desuden frivilligt medlemskab
og så er vi lige vidt. Ved at tale om en opsparingskonto i

grundejerforeningsregi var id6en, at alle bidrog via deres
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Stemmetaellere blev fundet.

Formanden aflagde bestyrelsens beretning. Beretningen
blev enstemmigt godkendt af forsamlingen.

Arne oplyste itillæg til beretningen, at Knud E. Holm d.

8. nov 2012 valgte at udtræde af bestyrelsen og at
suppleanten Henning Svendsen er indtrådt i hans sted.

Margrethe oplyste, at Nordstranden har haft møder
med kommunen (Hans Bang Hansen) og flere advokater
(Glavind) for at undersøge juridisk, om Nordstranden er
forpligtiget til at betale til stamvejen.

Margrethe (nr.43) fremførte, at Nordstranden bør
kunne frigøres for kontingent til stamvejen, da

Nordstranden har udkørsel til rundkørslen og ikke
benytter stamvejen.

Nordstranden har desuden svært ved at finde
medlemmer til grundejerforeningens bestyrelse men vil
som sådan gerne være medlem og betale til foreningen i

øvrigt.

Regnskab godkendt.

Asger konstaterede, at der ikke var indkommet nogen
forslag udover det af bestyrelsen udsendte.

Arne gennemgik budgetforslaget.



kontingent.

nr 43, Margrethe tilføjede, at et Vejlaug kan dannes af
brugerne af vejen.

nr 43/ Mener der foregår fusk, da der afholdes møder
uden at Nordstranden er indkaldt.

nr 53/ Vil gerne have formandens svar på ovenstående.
Arne svarer, at bestyrelsens medlemmer til enhver tid
naturligvis må afholde uformelle arbejdsmøder uden at
alle nødvendigvis deltager. Bestyrelsens medlemmer er
naturligvis generelt pligtig at orientere hinanden og
formanden om evt behov for beslutninger / aftaler med
betydning for grundejerforeningen. I det aktuelle
tilfælde var der tale om forberedelse af budgetmateriale
til generalforsamlingen.

Knud, Nordstranden/ Vil gerne have et møde, hvor der
generelt tales om kontingent for Nordstranden generelt
skal sættes ned.

nr 43, Margrethe/ Generalforsamling 2008 var der 40

stemmer for at Nordstranden ikke skulle betale. Dette
skulle bestyrelsen arbejde på. Se referat 2008. Asger
gjorde opmærksom på, at årsagen til at dette ikke kan

lade sig gøre er, Horsens Kommune skal ændre lokalplan
for at Nordstranden kan fritages for kontingent.

nr 43, Margrethe oplyste, at hun har talt med jurist fra
kommunen mht at Nordstranden betaler et fast gebyr

som a lle kan godkende.

nr 33/ Kan man ikke tage vejlaug ud af
grundejerforeningen. Arne gjorde opmærksom på, at
det ville kræve ændringer af vedtægter hvilket i praksis

kun kan ske ved at stille forslag om dette til ordinær-
eller ekstraordinær generalforsamling med de

flertalskrav der stilles der.

Ejgil, Bunden/ Er der regnet på hvad kontingent vil stige
hvis Nordstranden går ud af grundejerforeningen? Arne

oplyste, at kontingentet stiger 50% for resten hvis

Nordstranden går ud (da Nordstranden udgør rundt
regnet 1/3). POST Møde kommentor: boseret på vores
grundfaktor tol betyder 37% stigning for resten of
grundejerforeningen.
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Finn ønskede oplyst, om det skulle forstås sådan, at
Nordstranden er villig til at betale et fast beløb hvert år
til grundejerforeningen men ikke tilvejen? Knud

Andersen bekræftede.

nr 111/ mente, at man lige så godt kunne slå det hele
sammen så det hele var 6t og alle betalte for
vedligeholdelsen. F.eks. står Nordstranden overfor nyt
asfalt og rep af stier.

Asger, midt/ Der skal lægges et konkret forslag frem fra
Nordstranden vedr. udgifter til asfalt og stier, da dette
skal have flertal i generalforsamlingen.

6.5.2. Afstemningvedr Arne/Kort infovedr. budgetfor2013.
budgetforslag

Afstemningsmodellen blev drøftet og der var enighed
om at stemme om de fire forskellige modeller ved
simpelt flertal.

Resu ltat:
. Budget Model 1- lnRen opsparing:

o 25 Stemmer
o Budset Model 2 - Vedlisehold med delvis

opsparing i driftskontoen:
o 2 Stemmer

. Budget Model 3 - 50 % opsoaringskonto over 15

år:
o l Stemme

o Budget Model 4 - Opsparing komplet:
o 9 stemmer

Dvs. budget model 1 blev vedtaget og dette indebærer
jvf budgetforslag og tilhørende bilag at:

. Der etableres ikke en særskilt konto til
opsparing.

o Grundejerforeningensindeståendeved
udgangen af 2012 anvendes til at nedbringe
kontingentet med /Notej bestyrelsen ontoger ot
nedsporing fordeles over de næste 5 år hvorefter
konti nge ntet forts ætte r ud fro p ri si nd e kset).

. Vedligehold af vej og fortov foretages via
driftskontoen.

o Gru ndejerforeningen opkræver ekstra beløb til al

vedligeholdelse af vej og fortov i 2025.
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6.7 . Valg af bestyrelse og
suppleanter

6.7.1. Resultat af valg

6.8. Valg af revisorer og
su ppleant

6.8.1. Resultat af valg

6.9. Evt.

6.9.1.

6.9.2.

6.9.3.

6.10. Næste møde

POST MEETING: Konstituering af bestyrelsen
Formand: Arne Boye-Møller, nr 71
Næstformand: Henning T. Jensen , nr. 20
Kasser: Finn Engelbrecht, nr. 113
B-medlem : Margrethe Berg, nr. 43
B-medlem: Ejgil Potemba, nr. 117
B-medlem: Henning Svendsen, nr. 29
Dirigent . Asger Thierry, nr. 61

Asger redegjorde for proceduren og kandidater blev
gennemgået.

Asger efterlyste andre forslag til bestyrelsen.

Valg af bestyrelsesposter:
. Arne er på valg og vælges
. Margrethe er på valg og vælges
. Ejgil Potempa er på valg og vælges

Suppleant for Nordstranden: Bente Munkholm, nr. 33

Suppleant for Midt : Søren, nr. 65

Ovenstående blev valgt med akklamation.

Revisorer:
inger Nielsen (lN), nr. 26

Steen Thomsen (ST), nr. 22

Su ppleanter:
Dorte Adelholm (DA), nr. 73

Alle valgt med akklamation.

Finn, Bunden(kass6r) / Betaling vil fremadrettet komme
via PBS.

Finn,Bunden/ lnfo vedr. hjertestarter ved Super
Brugsen. Super Brugsen er positiv og bevilling er søgt

hos Trygfonden. Vi afventer.

Nr. 43, Margrethe/ Der flyder affald rundt i området fra
Brugsen. Margrethe har talt med brugsuddeler.

Arne, Midt / Bestyrelsen vil generelt gerne h6re hvis der
er problemer vedr. Brugsen (skilte og affald)

Marts,2014
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